

紅葡萄酒

AIÒN ROSSO CONERO D.O.C.

產品規格 (Product Spec)

水果 (Fruit) : Montepulciano/Sangiovese 葡萄 (Montepulciano/Sangiovese Grapes)

容量 (Volume) : 750 毫升 (ml)

酒精度 (Alcohol) : 13.5%

莫羅德酒莊位於意大利中部馬爾凱地區的科內羅山自然公園內。酒莊是一座經過精心修復的 18 世紀古老農舍。莫羅德家族於 1837 年開始從事農業和葡萄酒業務。莊園葡萄園覆蓋了 Monte Conero 周圍的一些山丘。風土由來自附近亞得里亞海的清新微風以及肥沃的鈣質土壤構成。

Moroder winery is in Marche region of central Italy, in Conero mountain natural park. The winery is an 18th century old farmhouse which has been carefully restored. Moroder family started agriculture and wine business in 1837. The estate vineyards cover some of the hills around Monte Conero. The terroir is made of fresh breeze coming from nearby Adriatic Sea, as well as rich calcareous soil.

為了在理想的小氣候中擁有天然的優質產品，已採取額外措施使釀酒廠獲得有機認證。這是在 2010 年實現的。Moroder 是該地區生產有機和高品質葡萄酒的早期先驅之一。

Aiming to have natural high-quality products in a desired microclimate, additional steps have been taken to qualify winery as organically certified. This was achieved in 2010. Moroder is one of the early pioneers in the region to produce organic and high-quality wines.

AIÒN Moroder ROSSO CONERO DOC 是一種紅寶石葡萄酒，由蒙特普齊亞諾 (85%) 和桑嬌維塞 (15%) 葡萄混合而成，酒精度為 13.5%。它是酒精、柔軟、新鮮和鹹味的平衡。它與醃肉以及羊肉和小牛肉搭配得很好。Aiòn 也適合搭配美味的烤魚或燉魚。

AIÒN Moroder ROSSO CONERO D.O.C. is red-ruby wine, a blend of Montepulciano (85%) & Sangiovese (15%) grapes, with 13.5% alcohol level. It is a balance of alcohol, softness, freshness, and saltiness. It pairs well with cured meats, as well as sheep and calf meats. Aiòn also pairs well with savory baked fish or fish stews.